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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 

ze 7. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 16. 12. 2015 

 
 

 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:04 hod. 

Konec zasedání:  16:11 hod. 
 

 

 

 

 

Místo konání: Kulturáček na Bílé Hoře, Ke Kulturnímu domu 14, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

 

Přítomno: 19 členů ZMČ  

 (Bc. Števík příchod v 15h) 

 

Omluven:  p. Vaic, Ing. Lampert, Ing. Černý, Mgr. Černovský 

 



2 

 

Ověřovatelé: Bc. Štěpař, JUDr. Kaljkovićová 

Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 2  

 

 

Návrhový výbor: p. Bíro, p. Stloukal, MUDr. Katra 

Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 3  

  

 

 

Návrh programu:  

 

7.1 Kontrola zápisu 

7.2 Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 – I. žádost 

7.3 Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 – II. žádost 

7.4 Změny rozpočtu k 30. 9. 2015 

7.5 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. – III. čtvrtletí 2015 

7.6 Změny rozpočtu k 31. 10. 2015 

7.7 Změny rozpočtu k 30. 11. 2015 

7.8 Změny rozpočtu k 31. 12. 2015 

7.9 Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2016  

pro Městskou část Praha 17 

7.10 Schválení zásad pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 

sociálních služeb, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí 

7.11 Souhlas s poskytnutím 20% podílu způsobilých výdajů projektu "Dětské 

centrum osobního růstu v Psychosomatickém centru"  

7.12 Směna pozemků p.č. 921/10 (948 m
2
), p.č. 1409/6 (1000 m

2
) ve správě 

Městské části Praha 17 za pozemek p.č. 1504/24 (661 m
2
, GP z pozemku  

p.č. 1504/1) a p.č. 177/8 (76 m
2
) ve vlastnictví fyzické osoby, z důvodu 

výstavby nové komunikace 

7.13 Projednání úplatného převodu části pozemku parc. č. 1381/1 o výměře 113 m
2
 

7.14 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a úroky z prodlení – 

byt č. 37 

 
 

  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15) 

  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00) 

 

  15:00 - Prezentace SIAL architekti a inženýři spol. s r. o. – Sportovní centrum  

Na Chobotě 

 

 

 

Hlasování o programu: 

 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0    
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Interpelace členů ZMČ 

 

1) MUDr. Katra: a) tunel Slánská 

b) hřiště Laudova 

 

 

a) Tunel Slánská 

MUDr. Katra 

 je rád, že již práce na tunelu po tak dlouhé době konečně začaly - četl článek pana 

Marka v Řepské 17 ohledně nejnovějších informací o tunelu – nabádá ke sledování 

této věci, jak se bude vyvíjet - záleží hodně na nové podobě tunelu, na izolaci – 

Zastupitelstvo by mělo být průběžně informováno, je to velký zásah do Řep 

 

p. Marek 

 dne 14. 12. 2015 byli s Bc. Štěpařem na jednání na Institutu plánování a rozvoje 

města, kde jim byly představeny dvě možné varianty, jak by měla protihluková stěna 

vypadat – v lednové Řepské 17 bude článek s vizualizacemi – je naplánováno setkání 

s občany na první čtvrtletí roku 2016, kterého se též zúčastní i zástupci Institutu  

z Magistrátu a projektant – v této době by měla již být známa protihluková měření 

 

 

b) Hřiště Laudova 

MUDr. Katra 

 účastnil se setkání občanů s architekty a zástupci MČ proti revitalizaci hřišť – dosud 

jsou hřiště stále nefunkční – vyzval vedoucího Odboru životního prostředí a dopravy, 

aby upřesnil, jak se dále bude ve věci postupovat – měli by být informováni lidé 

v blízkém okolí 

 

RNDr. Svítek (vedoucí Odboru životního prostředí a dopravy) 

 v současné době je zpracovaná revize z hlediska bezpečnosti pohybu dětí na dětských 

hřištích – z této revize vyplynuly určité nedostatky, které jsou již odstraněny - probíhá 

certifikace z hlediska zařazení celého areálu do systému dětských hřišť – následně se 

budou připravovat úpravy dle požadavků občanů, které vzešly z již zmiňovaného 

setkání s občany – předpokládaný termín je v březnu či dubnu příštího roku 

 

 
 

 

Mgr. Synková 

 připravila prezentaci Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě – shrnutí, co vše 

Rada a Zastupitelstvo schválilo – informovala o nejdůležitějších usneseních z Rady  

a Zastupitelstva od roku 2009 do listopadu 2015 - je možné ji obdržet též v listinné 

podobě 
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 poté vyzvala Ing. arch. Jiřího Bučka ze SIAL architekti a inženýři spol. s r. o. 

k odprezentování připravené Prezentace Sportovního centra Na Chobotě  

 

 

 

Prezentace SIAL architekti a inženýři spol. s r. o. – Sportovní centrum Na Chobotě 

 

Ing. arch. Jiří Buček (SIAL architekti a inženýři spol. s r. o.) 

 v minulosti předvedl předchozí prezentace SC Na Chobotě zástupcům MČ Praha 17  

a Komisi pro sportovní centrum Na Chobotě – nyní má poprvé možnost prezentovat 

SC Na Chobotě též veřejnosti – představil projekt a vyzval zastupitele k diskusi  

 

p. Finger 

 jaká bude energetická náročnost stavby – jakým způsobem je vyřešeno vytápění – zda 

tam bude rekuperace nebo využití tepelných čerpadel či jiné technologie ohřevů vody 

nebo pouze plynová kotelna 

 jaká bude finanční náročnost provozu 

 

Ing. arch. Jiří Buček  

 je tam plynová kotelna i rekuperace na vzduchotechnických jednotkách a též 

rekuperace co se týče bazénové vody včetně tepelných čerpadel – předal slovo 

kolegovi Františku Bělikovi, který řeší stavební část projektu 

 

Ing. František Bělik (SIAL architekti a inženýři spol. s r. o.) 

 rekuperace je na všech vzduchotechnických jednotkách – kromě rekuperace na 

vzduchotechnické jednotce v bazénové hale je navíc tepelné čerpadlo, stejně tak na 

odtoku bazénové vody – plynová kotelna centrální – maximum, co se tam mohlo 

navrhnout, aby byla nějaká návratnost 

 

Mgr. Synková 

 v tuto chvíli probíhá příprava zadávacího řízení pro výběr provozovatele – Komise se 

shodla na tom, že nejlepší je pronájem sportovního centra třetí osobě, MČ by nebyl 

vhodný provozovatel SC – předpokládaný nárůst je až 43 pracovních míst – osobně se 

zástupci starostky navštívili podobně fungující sportovní centra po celé ČR – 

s provozováním bazénu jsou v některých SC i v plusových číslech, např. MČ Praha 11 

má výnos z pronájmu pouze bazénové části 3 mil. Kč ročně  

 

p. Finger 

 zda byla vyhotovena hluková studie, jak bylo řešeno odhlučnění – kolem jsou 

panelové domy – občané si budou jinak stěžovat 

 

Ing. arch. Jiří Buček  

 již dokumentace k územnímu rozhodnutí o možnosti umístění stavby (ne studie) 

dokládá, že hluk nebude negativně ovlivňovat nadmíru obyvatele – hluk ze sportovišť 
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i tepelných těles je v pořádku – vzdálenost sportovišť k domům je značná, navíc byl 

respektován projekt rekultivace Řepského potoka 

 

Bc. Štěpař 

 jakým způsobem bude fungovat parkoviště – zda bude volně přístupné, zdarma či 

budou nějaké závory a bude zpoplatněno – obává se využívání parkoviště jako P+R 

 výška stropu haly je 9,5 m, závodní výška stropu je 10,5 m – jak velký cenový nárůst 

by byl při navýšení o 1m – proč se Komise shodla na kompromisu výšce stropu 9,5 m 

 zda bylo uvažováno o propojení s protějším fotbalovým hřištěm – byl by to jeden 

sportovní areál 

 

Mgr. Synková 

 parkování bude volně přístupné, prozatím bezplatné a bude umístěno svislé dopravní 

značení informující o vyhrazeném stání pro sportovní centrum 

 jen mezinárodní turnaje vyžadují výšku stropu 10,5 m – pro zápasy, které se hrají 

v Řepích, je dostačující výška stropu 9,5 m – došlo by k nárůstu provozních nákladů 

kvůli vytápění 

 

Ing. arch. Jiří Buček  

 výška stropu 10,5 m se týká pouze mezinárodního volejbalu na certifikovaná  

utkání – velká energetická náročnost – vysoké provozní náklady na vytápění  

a vzduchotechniku 

 

p. Bíro 

 Komise navrhovala výšku stropu 10,5 m – jak již tady zaznělo, tato výška stropu je 

pouze pro mezinárodní volejbal na certifikovaná utkání mezistátního významu 

a mezinárodních soutěží – lze zažádat o výjimku při mezinárodních utkáních – jsou  

ve většině případů běžně povolovány – pro MČ je nejdůležitější minimalizovat 

provozní náklady 

 propojení fotbalu a celého SC se zde nabízí – ačkoliv to není vybudováno jako jeden 

celek, tak by to v podstatě mohlo fungovat jako jeden celistvý blok – např. využití 

ubytovací kapacity SC při pořádání fotbalového turnaje k tomu přímo vybízí 

 

MUDr. Katra 

 uvedl příklad vybudovaného parkoviště u polikliniky pro lékaře a pacienty – přesto ho 

zabírá veřejnost 

 nabádá k opatrnosti při vybírání provozovatele – jedná se o obrovský projekt, o velkou 

investici – zastupitelé by měli být informováni o jednotlivých krocích na každém 

jednání Zastupitelstva 

 

Ing. Šimonová 

 bazén představuje velkou spotřebu vody - jakým způsobem je řešena recyklace vody – 

zda recyklace čištěním filtrů vody 
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 jaký objem spotřeby vody představuje roční provoz bazénu – očekává se v současné 

době zvýšení vodného – lze předpokládat, že náklady na spotřebu vody narostou  

 bazén představuje též náklady na údržbu a na velkou opravu – jaký finanční objem 

budou představovat tyto náklady a za jak dlouhou dobu nastane nutnost generální 

opravy 

 

Ing. František Bělik  

 jedná se o samostatný projekt bazénové technologie, který oni sami nezpracovávali – 

toto jsou příliš speciální otázky – informace nutno vyčíst přímo z projektu – projekt je 

veřejně k dispozici 

 

Mgr. Synková 

 pro doplnění uvedla, že v projektu je navržen nerezový bazén – měl by vydržet  

cca 40 let s minimální údržbou oproti kachličkovému bazénu 

 lze odpovědět písemně na odborné dotazy dle přesných informací z projektu 

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 

 hlukového navýšení díky provozu sportovního centra se neobává – největší hluk v této 

lokalitě generuje tramvajová točna po celý den 

 

 

 
 

 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

1) paní XY – prodej bytů Jiránkova a Vondroušova 

 

 

pí XY 

 jaká bude cena prodeje bytů Jiránková 1135-1136 a Vondroušova 1195-1198 

 

p. Hájek 

 na konci ledna 2016 bude svoláno jednání ZMČ, kde bude cena bytu za m
2
 již známa 

 odhad vypracovaný soudním znalcem je 14 000,- Kč/m
2
 – v Zásadách prodeje již byla 

odsouhlasena 5% sleva při neprodání bytu dalších 5 let po odkoupení  

 

Mgr. Synková 

 v druhé polovině ledna 2016 (cca 10 dní před jednáním Zastupitelstva) je naplánováno 

setkání s občany ohledně prodeje bytů zmíněných domů – bližší informace obdrží 

občané do schránek – jednání se zúčastní též soudní znalec, který cenu počítal – 

seznámí občany s vyhláškovou metodou, z které ceny bytů vychází 
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 na jednání ZMČ na konci ledna 2016 se již budou schvalovat oprávnění nájemci 

s jednotlivými cenami bytů  

 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 6 dne 23. 9. 2015 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0    

 

 

 
 

 

 

2. Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 - Květoslava Šafratová 

 

Květoslava Šafratová 

 osobně se krátce představila – pochází z Moravy, v Řepích žije již 30 let, pracuje ve 

státním sektoru, absolvovala též různé kurzy 

 

Diskuse: 

p. Marek 

 dle výčtu zájmů a činností, které při představování zmínila, vyplývá, že je velice 

časově vytížena – zda bude mít čas vykonávat soudkyni přísedící a co jí k tomu 

vede 

 

pí Šafratová 

 v lednu příštího roku bude mít nárok na starobní důchod – bude mít čas na 

vykonávání soudkyně přísedící – chce dělat prospěšnou práci a uplatnit znalosti 

z absolvovaných kurzů 

 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na zvolení paní Květoslavy Šafratové, bytem Bazovského XY, 163 00  

Praha 6 - Řepy, soudkyní přísedící 

 

Hlasování o jmenování soudkyně přísedící:  

 

(Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 6, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
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Usnesení nebylo přijato. 

 

2) ukládá 

KS  informovat předsedu Obvodního soudu pro Prahu 6 o nesouhlasu se jmenováním paní 

Květoslavy Šafratové soudkyní přísedící. 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

 
 

3. Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 - JUDr. Věra Havlíčková 

 

JUDr. Havlíčková 

 osobně se krátce představila - vystudovala Právnickou fakultu UK v Praze, poté 

pracovala v podniku zahraničního obchodu – později pracovala jako advokátka, 

nyní je v invalidním důchodu – jako zastupitelka Městské části Praha 17 působila 

ve volebních obdobích 2002 – 2006 a 2010 - 2014 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000036/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na zvolení paní JUDr. Věry Havlíčkové, bytem Španielova XY,  

163 00 Praha 6 - Řepy, soudkyní přísedící 

 

2) jmenuje 

paní JUDr. Věru Havlíčkovou soudkyní přísedící Obvodního soudu pro Prahu 6 

 

3) ukládá 

KS postupovat ve smyslu usnesení 

 

Zodpovídá  

1. 1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 

4. Změny rozpočtu k 30. 9. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000037/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 
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rozpočtová opatření č. 52 - 62 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

5. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. - III. čtvrtletí 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000038/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. - III. čtvrtletí 2015 

 

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 

 
 

6. Změny rozpočtu k 31. 10. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000039/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 63 - 66 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

7. Změny rozpočtu k 30. 11. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000040/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 67 - 76 

 

2) souhlasí 

se změnami rozpočtu provedenými do konce rozpočtového roku 2015 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
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8. Změny rozpočtu k 31. 12. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000041/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 77 - 82 

 

2) schvaluje 

úpravu limitu prostředků na platy a na ostatní platby za provedené práce  

u příspěvkových organizací Centrum sociálně zdravotních služeb a Kulturní  

centrum Průhon 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
 

9. Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2016  

pro městskou část Praha 17 
 

p. Hájek 

 uvedl, že na Magistrátu rozpočet ještě schválen nebyl a do konce roku určitě 

schválen nebude 

 

Městská část Praha 17 nebude mít schválen rozpočet na rok 2016 před 1. lednem 

rozpočtového roku a proto je nutné pro hospodaření v době do schválení rozpočtu stanovit 

pravidla rozpočtového provizoria k zajištění plynulosti hospodaření na městské části (§ 13 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů). Plynulost finančního hospodaření vyžaduje, aby včas a řádně byly 

plněny zákonné a smluvní povinnosti městské části. 

 

Pravidla hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2016 

1. Městská část v období rozpočtového provizoria přizpůsobí reálný průběh svých výdajů 

skutečnému objemu použitelných finančních prostředků. 

2. Městská část bude čerpat měsíční výdaje maximálně do výše 1/12 schváleného rozpočtu 

předchozího roku. 

3. Městská část bude hradit kapitálové výdaje pouze v případech pokračování v započatých 

akcí, na jejichž financování jsou zajištěny nedočerpané zdroje z minulých let, případně 

z účelových dotací. 

4. Městská část nebude uzavírat nové smluvní vztahy, pokud není jistota, že na jejich 

plnění bude mít potřebné finanční prostředky. 

Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají 

příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. 
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Usnesení číslo: Us ZMČ 000042/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2016  

pro městskou část Praha 17 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

 

10. Schválení zásad pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 

sociálních služeb, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí a vyhlášení 

dotačního řízení pro rok 2016 
 

p. Hájek 

 důvodem předložení je úprava zásad pro poskytování dotací po nabytí účinnosti 

novely č. 24/2015 Sb., k zákonu č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů. Za dotaci již není považován příspěvek zřizovatele na provoz 

jím zřízené příspěvkové organizace, z tohoto důvodu byly ze zásad vyjmuty dotace 

na podporu činnosti základních škol a mateřských škol v MČ Praha 17 a jiných 

příspěvkových organizací. 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000043/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

úpravu "Zásad pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 

sociálních služeb, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí" a vypisuje 

dotační řízení s termínem vyhlášení 1. 2. 2016 a uzávěrkou přijímání žádostí  

o dotace do 10. 3. 2016 včetně. 

 

2) schvaluje 

upravené "Zásady pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 

sociálních služeb, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí" a termín 

vyhlášení dotačního řízení. 

 

3) ukládá 

panu Jaroslavu Hájkovi, zástupci starostky, zveřejnit schválené zásady a termín 

vyhlášení dotací. 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  
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4) ukládá 

ekonomickému odboru zpracované žádosti s návrhem o přidělení finančních  

dotací jednotlivým žadatelům předložit na zasedání Zastupitelstva MČ  

(bližší termín zasedání bude upřesněn). 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

11. Souhlas s poskytnutím 20% podílu způsobilých výdajů projektu "Dětské centrum 

osobního růstu v Psychosomatickém centru" 

 

p. Masopust 

 uvedl bližší informace k projektu – Projekt "Dětské centrum osobního růstu  

v Psychosomatickém centru" je součástí celkového záměru věnovanému předškolním 

dětem, a to skupiny dětí od 2 do 6 let věku, v nevyužitém objektu Žalanského 68/54 – 

přestavba se týká 2. NP (prvního patra) 

 

 Hlavní město Praha vyhlásilo dne 14. 10. 2015 výzvu k předkládání žádostí o podporu 

v rámci OPPPR v prioritní ose 4 - vzdělání a vzdělanost a podpora zaměstnanosti. 

Dne 18. 12. 2013 byl usnesením Us RMČ 000535/2013 schválen záměr vzniku 

Psychosomatického centra pro rodinu a dítě Augmentum v objektu nové budovy 

Žalanského 68/54 a v současné době je dokončena projektová dokumentace k této 

akci. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000044/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) souhlasí 

s předložením žádosti o podporu projektu "Dětské centrum osobního růstu  

v Psychosomatickém centru" s celkovým rozpočtem 6 779 780,72 Kč včetně DPH  

v rámci vyhlášené výzvy k předkládání žádosti o podporu v Operačním programu 

Praha - pól růstu ČR 

 

2) schvaluje 

1. poskytnutí 20% podílu způsobilých výdajů projektu z rozpočtu Městské části  

Praha 17 

    tj. maximálně 1 355 956,14 Kč včetně DPH 

2.  financování nezpůsobilých výdajů projektu 
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3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 Mgr. Jitce Synkové podat žádost o podporu v rámci 

vyhlášené výzvy k předkládání žádostí o podporu v Operačním programu Praha - pól 

růstu 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

12. Směna pozemků z důvodu stavby nové místní komunikace 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000045/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednala 

směnu pozemků ve správě MČ Praha 17 za pozemky ve vlastnictví fyzické osoby 

 

2) schvaluje 

směnu pozemků ve vlastnictví fyzické osoby parc. č. 921/10 o výměře 948 m
2
 - 

zahrady a pozemku parc. č. 1409/6 o výměře 1 000 m
2
 - ostatní místní komunikace 

(stavba komunikace je ve svěřené správě MČ Praha 17) za část pozemku ve svěřené 

správě MČ Praha 17 parc. č. 1504/24 o výměře 661 m
2
 (ul. U Boroviček), který vznikl 

oddělením z pozemku parc. č. 1504/1 o výměře 48409m
2
 a za pozemek ve svěřené 

správě MČ Praha 17 parc. č. 177/8 o výměře 76 m
2
 (ul. Žalanského) zastavěn částí 

stavby ve vlastnictví pí XY (manželka p. XY), vše k.ú. Řepy. Na nákladech 

vyhotovení oddělovacího geometrického plánu se budou podílet stejným dílem obě 

zúčastněné strany, tzn. 1/2 MČ Praha 17 a 1/2 p. XY.  

 

3) ukládá 

- starostce MČ Praha 17 podepsat směnnou smlouvu 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

 

13. Projednání úplatného převodu části pozemku parc. č. 1381/1 o výměře 113 m
2
 

 

Diskuse: 

Bc. Štěpař 

 dle jeho názoru je cena nízká, proto tento předklad nepodpoří, tak jako na jednání 

Rady 
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Usnesení číslo: Us ZMČ 000046/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

prodej (úplatný převod) části pozemku parc. č. 1381/1 o výměře 113 m
2
 v lokalitě  

ul. Čistovická, k.ú. Řepy  

 

2) schvaluje 

prodej (úplatný převod) části pozemku parc. č. 1381/1 o výměře 113 m
2
 z celkové 

výměry 16 174 m
2
 žadateli (společnost Trigema Projekt CSV s.r.o.) za cenu podle 

znaleckého posudku ve výši 210.650,- Kč. Veškeré náklady spojené s prodejem shora 

uvedené části pozemku (znalecký posudek, geometrický plán, poplatek za vklad 

KN,....) půjdou k tíži žadatele. 

 

3) ukládá 

- starostce MČ Praha 17 podepsat kupní smlouvu 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

 

Usnesení - (Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 3, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

14. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a úroky z prodlení 

 - byt č. 37 

 

Diskuse: 

JUDr. Kaljkovićová 

 má velké výhrady k předkladu – jsou tam velké nesrovnalosti – nesouhlasí data –

např. termín nástupu do práce žadatelky, data žádostí o schválení splátkové dohody 

do jednání RMČ a ZMČ, neodpovídá datum místního šetření Sociálního odboru, 

navržené částky splácení dluhu, rok vzniku dluhu, aj. 

 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 

 veškeré žádosti dává Odbor správy obecního majetku nejprve Sociálnímu odboru 

k přezkoumání - Radě byla původně navržena žadatelkou i Sociálním odborem 

splátka XY,- Kč měsíčně na dluh za nájemné – to však Rada zamítla – poté byla 

nová žádost žadatelky s vyšší splátkou - nový předklad do Rady se splátkou ve 

výši XY,- Kč – ten byl Radou odsouhlasen a doporučen Zastupitelstvu ke 

schválení – vše je pokryto notářským zápisem, kde je ihned případná exekuce 

 

JUDr. Kaljkovićová 

 nerozporuje výši splátky, nýbrž prohlášení žadatelky, které je značně odlišné od 

toho, co předkládala žadatelka do Rady a co do Zastupitelstva – argumenty se liší – 
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místní šetření Sociálního odboru bylo provedeno dříve než byla sepsána žádost 

žadatelky – data zcela neodpovídají 

 

Bc. Císařová (Sociální odbor) 

 na základě podnětu OSOM  se provádí místní šetření, pokud je dluh na nájemném – 

Sociální odbor zhodnotí celou sociální situaci žadatelky – v případě, že žadatelka 

přijde na Sociální odbor sama a chce svou sociální situaci řešit, tak s ní situaci 

samozřejmě řeší bez podnětu 

 

Bc. Červený 

 OSOM doporučil žadatelce jít na Sociální odbor, aby bylo provedeno šetření – byla 

sepsána první žádost na splátku XY,- Kč – tento předklad byl však Radou stažen -

poté sepsala druhou žádost na splátku XY,- Kč a uvedla pravděpodobně chybné 

datum 

 

p. Marek 

 žádost do Zastupitelstva je nejspíše původní žádost, kterou žadatelka předložila do 

Rady – pouze v žádosti změnila výši splátky a ponechala tam původní datum 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000047/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

žádost paní XY, bytem v ulici Žufanova XY, Praha 6 – Řepy o schválení splátkové 

dohody na dluh za nájemné v celkové výši XY,- Kč za byt č. XY o vel. 1+kk v ulici 

Žufanova XY na období delší než 1,5 roku, úroky z prodlení budou spočteny ke dni 

sepsání notářského zápisu 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi paní XY, bytem 

Žufanova XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dlužnou 

pohledávku za nájemné v celkové výši XY,- Kč (úroky z prodlení budou spočteny ke 

dni sepsání notářského zápisu) při výši měsíční splátky XY,- Kč do uhrazení dluhu. 

Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání  

a odpisu pohledávek z občanskoprávních titulů schválených ZMČ Praha 17 dne  

25. 2. 2015 z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za služby spojené s užíváním 

bytů svěřených Městské části Praha 17) s tím, že dojde k aktualizaci dlužné částky ke 

dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce,  

v němž bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Jaroslavu Hájkovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 4) 
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Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ. 

 

 

 

 

 

Informovala o 8. jednání ZMČ konaném dne 27. 1. 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

Mgr. Jitka Synková     .................................................... 

 

 

 

 

Bc. Michal Štěpař                          .................................................... 

 

 

 

 

 

JUDr. Kateřina Kaljkovićová         .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze 22. 12. 2015 

 

Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 

 

 

 

  

  

 


